

Казахстан

Наличие природных богатств и политика государства являются ключом в достижении экономических успехов и процветания Казахстана. Перспективный рынок для экспортеров со всего мира.

Kazakhstan

The availability of natural resources and government policy are the reasons of obtaining economic success and prosperity of Kazakhstan. The promising market for exporters from all over the world.



Алматы крупнейший город и важнейший культурный, исторический и финансово-экономический центр Казахстана.

Almaty is the largest city and the most important cultural, historical, financial and economic center of Kazakhstan.

ИНДИВИДУАЛЬНАЯ ПРОГРАММА ДЛЯ УЧАСТНИКОВ

Помимо общей рекламной кампании о выставке **Light & Sound Kazakhstan** отдельно для каждого участника запускается промо-акция с целью увеличения эффективности участия. Она заключается в распространении информации об участнике: работа call центра, а также рассылка по электронной почте.

SPECIAL ADVERTISING FOR EXHIBITORS

Besides the large and comprehensive advertising campaign for **Light & Sound Kazakhstan** a special promotion program is launched for each exhibitor in order to increase participation effectiveness. For this purpose mass mailing, call-centre operation.

Special Advertising For Exhibitors



THE INTERNATIONAL EXHIBITION FOR PROFESSIONAL LIGHTING & SOUND EQUIPMENTS AND TECHNOLOGIES



27-29 ^{Июня} June
2024

LIGHTSOUND.KZ

МЕЖДУНАРОДНАЯ ВЫСТАВКА ПРОФЕССИОНАЛЬНОГО СВЕТОЗВУКОВОГО ОБОРУДОВАНИЯ И ТЕХНОЛОГИЙ

Казахстан, Алматы
ВЦ «АТАКЕНТ»

Almaty, Kazakhstan
ATAKENT Exhibiton Center

Official Support / Официальная поддержка

LIGHTSOUND.KZ



Kazakhstan, Almaty
Tel.: +7 727 266 36 80, +7 701 068 93 84
info@lightsound.kz





- Профессиональное звуковое оборудование, комплексы звукоусиления, линейные массивы
- Звукозаписывающее оборудование
- Световые технологии
- Оборудование для сцены, подвесные конструкции
- Программное обеспечение
- Технологии для конференций, связи и коммуникаций
- Лазерные эффекты и технологии
- Проекционное оборудование и технологии
- Профессиональное аудио оборудование и зрительная система
- Мультимедиа технологии
- Технологии театрального производства
- Видеотехнологии и системы видеонаблюдения, системы безопасности
- Специализированные аксессуары для освещения и технологий для сцены
- сценические материалы, декорации, спецэффекты

- Professional sound equipment, amplification, linearrays
- Sound recording
- Lighting technology
- Stage technology and truss systems
- Software
- Conference and communication technology
- Laser technology and effects
- Projection equipment and display technologies
- Professional Audio equipment and visual systems
- Multimedia technologies
- Theater production technologies
- Video technology and CCTV, Security systems
- Specific accessories for lighting and stage technologies
- stage materials, decorations, special effects

LIGHT SOUND

Цель Выставки Light & Sound Kazakhstan - создать оптимальные условия для демонстрации световой и звуковой индустрии, эффективного обмена опытом в сфере профессиональной организации дела, установления новых деловых контактов и заключения экспортно-импортных договоров, анализа состояния рынка и конкурентоспособности продукции.

The main aim of the Exhibition Light & Sound Kazakhstan is to create optimal conditions for light and sound industry, experience exchange in professional business organization. Form new partnerships, conclude export-import contracts, market and it's competitiveness analysis, contribute for creating joint business in the Central Asian Market.

Программы b2b встреч

В дни выставки **Light & Sound Kazakhstan** будут проведены крупномасштабные программы B2B. Программы посвящены участникам выставки и проходят бесплатно.

B2B Business Matching Programs

Large scaled B2B programs will be held during the exhibition **Light & Sound Kazakhstan**. Thus B2B Program is dedicated for exhibitors and will be organized for free.